
 

1 

 
 
 
Zagreb,20. veljače 2011. 
Broj:77/2011 
 
                                              - ČLANOVIMA SKUPŠTINE 
                                              - ŽUPANIJSKIM BODARSKIM SAVEZIMA 
      - PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
 
 

I  Z  V  J  E  Š  D  E 
 

SA I. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŽANE 

19. veljače 2011. GOD. U ZAGREBU 
 

 
Nazočni članovi Izvršnog 
odbora: 
 
Odsutni: 

Šime Bulid, Davor Duška, Rajko Žižid, Dragan Putica, Anton Belušid, Tonči Jurjevid, 
Krešo Troskot 

 

Tomislav Durko (ispričao se) 
 
Ostali prisutni:  
 

 

Snježana Šimunovid-Suknaid, Glavna tajnica HBS-a, Denis Peršid, Predsjednik ZS 
HBS-a 

  

Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić predsjednik Saveza koji je na početku pozdravio nazočne, 
zadužio Glavnu tajnicu za zapisničara i predložio sljededi 
 
 

D N E V N I   R E D : 
 

 
0. Prihvadanje izvješda sa V. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Financijsko izvješde za 2010. godinu, 
2. Prijedlog Financijskog plana za 2011. godinu 
3. Prijedlog Kalendara natjecanja za 2011. godinu 
4. Prijedlog izmjene Pravilnika HBS-a 
5. Izvješde Glavnog tajnika HBS-a  
6. Slobodna riječ-razno 

 
 

Ovakav dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  
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ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 
 

AD-0 PRIHVADANJE IZVJEŠDA SA V. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
 
Izvješde sa V. sjednice Izvršnog odbora održane 12. prosinca 2010. godine (izvješde dostavljeno svim 
članovima Izvršnog odbora), je jednoglasno prihvaćeno.  

 

AD-1 FINANCIJSKO IZVJEŠDE ZA 2010. GODINU 
 
Glavna tajnica je pobliže objasnila pojedine stavke Financijskog izvješda za 2010. godinu, a glavne 
karakteristike izvješda su manje ostvarenih prihoda od HOO-a zbog smanjenja financiranja iz 
državnog proračuna i manje ostvarenih prihoda korisnika posebnih programa kod HOO-a. Sve stavke 
prihoda i rashoda uglavnom su izvršene prema planu. Nakon krade rasprave donesena je sljededa  
ODLUKA 
Potvrđuje se prijedlog Financijskog izvješda za 2010. godinu iz kojeg je vidljivo da je savez ostvario 
1.387.906,00 kuna prihoda i 1.351.962,71 kuna rashoda što daje višak prihoda nad rashodima u 
iznosu od 35.943,89 kuna koje se prenose u Financijski plan za 2011. godinu. 
 

AD-2 PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA ZA 2011. GODINU 
 
Glavna tajnica je predložila Financijski plan za 2011. godinu, a na temelju Međunarodnog kalendara 
FIB-e, Financijskog plana Hrvatskog olimpijskog odbora, te planiranih vlastitih prihoda. Zbog 
predviđanja daljnjeg pada prihoda iz državnog proračuna i naputaka Hrvatskog olimpijskog odbora 
donesena je sljededa  
 
ODLUKA  

- Predlaže se uvođenje osobne članarine za igrače koja de biti namijenjena razvoju bodanja 
- Predlaže se uvođenje Registra športskih djelatnika (voditelji klubova i treneri) također s 

članarinom tj. da svaki klub imenuje najviše dvije osobe koje de biti evidentirani voditelji 
klubova, a koji se upisuju u poseban Registar koji svaki županijski savez dostavlja Uredu HBS-
a, a HBS bi trebao osigurati adekvatnu edukaciju. 

- Predlaže se izrada Registra članova na web stranici preko koje de svi županijski savezi unositi 
podatke u centralni registar 

 
Nakon krade rasprave Izvršni odbor je donio jednoglasnu sljededu 
ODLUKU 
Skupština de se održati 3. travnja 2011. godine ujutro, a popodne de se igrati revijalna utakmica 
između Sjevera i Juga, discipline: štafetno, brzinsko, precizno te klasične discipline sve po jedamput. 
Ekipe de imati najviše 10 igrača. Za izbornike se imenuju: Zlatko Cetina za ekipu Sjevera i Joso Bašid za 
ekipu Juga. Na poziv izbornika svi reprezentativci moraju se odazvati. Nakon revijalne utakmice 
proglasit de se najbolji igrači za 2010. godinu. Ponude za mjesto održavanja revijalne utakmice i 
Skupštine primat de se u Uredu Saveza do 5. ožujka 2011. godine. Nakon prikupljenih ponuda Izvršni 
odbor de na temelju pristiglih ponuda telefonskom sjednicom odlučiti mjesto održavanja Skupštine.    
 
 
Glavna tajnica je izvjestila o novom načinu ostvarivanja godišnjeg financijskog plana kod HOO-a po 
kojem sredstva možemo po planiranim stavkama povudi 1. akontacijom koju moramo opravdati u 
roku od 8 dana i dok ne zatvorimo jednu stavku ne možemo otvoriti sljededu i 2. refundacijom, 
odnosno akcije možemo financirati vlastitim sredstvima pa refundirati od HOO-a u roku od 30 dana 
od akcije. Takav način administrativno zagušuje poslovanje ureda Saveza i traži maksimalnu 
kooperativnost voditelja delegacija, izbornika, trenera, klubova, reprezentativaca i ostalih sudionika, 
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a kako bi se maksimalno iskoristila planirana sredstva. Uprotivnom de se planirane akcije morati 
nažalost otkazivati.  
 

AD-3  PRIJEDLOG KALENDARA NATJECANJA ZA 2011. GODINU 
 
Planirano Europsko prvenstvo za žene po sadašnjim informacijama iz Slovenskog saveza održat de se 
bez discipline par, izvjestila je Glavna tajnica. Nakon krade rasprave o nejasnim tendencijama FIB-e za 
ukidanje disciplina na Svjetskim prvenstvima za žene donesena je sljededa 
ODLUKA 
Ured Saveza treba kontaktirati  Aleksandra Anzura radi utvrđivanja službenog stava FIB-e o 
izostavljanju disciplina na Svjetskim i Europskim prvenstvima za žene, ali de poslati FIB-i i službeni 
stav Hrvatskog bodarskog saveza koji inzistira da se Svjetska i Europska prvenstva za žene održavaju u 
svim disciplinama. 
 
Nakon prijedloga da se promijene načini odigravanja Prvenstava Hrvatske donesena je sljededa 
ODLUKA 

- Zadužuju se R. Žižid i D. Beakovid da u roku od 15 dana dostave prijedloge za novi način 
održavanja Prvenstava Hrvatske koji de se zatim proslijediti Skupštini na usvajanje. 
 

Nakon krade rasprave o akcijama iz Kalendara natjecanja za 2011. godinu donesena je sljededa  
ODLUKA 
Predloženi Međunarodni kalendar i Kalendar Prvenstava Hrvatske se podržavaju pod uvjetom da se 
osiguraju sredstva za njihovu provedbu te ih se prosljeđuje na odobrenje Skupštini.  
 
Zaključeno je kako se Kalendar međunarodnih natjecanja može donijeti nakon FIB-inog kalendara za 
sljededu godinu i Financijskog plana Hrvatskog olimpijskog odbora, ved u kasnu jesen, pa se donosi 
sljededa  
ODLUKA  
Predlaže se da Skupština zaduži Izvršni odbor za donošenje Kalendara natjecanja za sljededu godinu 
umjesto do sada Skupštine. 
 

AD-4 PRIJEDLOG IZMJENE PRAVILNIKA HBS-A 
 
Nakon krade rasprave o nedostacima Pravilnika HBS-a i neaktivnosti Komisije za akte donesene su 
sljedede  
ODLUKE  

1. Potrebno je pristupiti izmjeni Pravilnika o naknadama za prijelaz igrača na način da se 
Ugovori o profesionalnom igranju prezentiraju Uredu Saveza te da se dio vrijednosti transfera 
uplati u korist Hrvatskog bodarskog saveza 

2. Prijedlog Pravilnika o državnim reprezentacijama je prihvatljiv s izmjenama čl. 37. Prema 
kojem je za mjesto izbornika poželjno poznavanje jezika FIB-e umjesto obvezno, u čl. 4. 
redoslijed reprezentacija treba izmjeniti, a uvesti obvezno ponašanje za vrijeme izvođenja 
državne himne 

3. Raspušta se Komisija za akte u ovom sastavu te se zadužuju članovi Izvršnog odbora da 
pronađu novi model za funkioniranje ove Komisije. 

4. Zadužuje se ured Saveza da zatraži nadležno Ministarstvo informacije o registraciji stranaca, a 
sva ostala pitanja vezano za igrače strance regulirat de se pravilnicima. 

5. Prihvada se prijedlog D. Putice s varijantama mogudeg skradenja utakmica na 3 sata i 3:40 
minuta te se ono prosljeđuje Županijskim savezima na raspravu prije slanja u materijale za 
Skupštinu.  

6. Materijali za Skupštinu moraju sadržavati i obvezne izmjene Pravilnika o naknadama za 
prijelaz i Pravilnika o registraciji igrača. 
 

AD-5 IZVJEŠDE GLAVNOG TAJNIKA HBS-A 
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Glavna tajnica je podnijela pisano izvješde o radu u 2010. godini, te je ono nakon krade rasprave 
jednoglasno prihvadeno. 
 
 

AD-6 SLOBODNA RIJEČ - RAZNO 
 

6.1. U raspravi o prekinutoj utakmici BK Zrinjevac – BK Trio, Predsjednik je izrazio nezadovoljstvo 
načinom na koji su suci vodili susret odnosno smatra da je neispravno poništiti bodu 
kojom se odlučivao konačni pobjednik susreta te bi se zbog toga suce trebalo prijaviti 
Stegovnom sudu ZS HBS. Predsjednik ZS HBS Denis Peršid je istaknuo da tehnički gledano 
tj. prema MTP i tumačenju MTP-a, nije učinjena greška kada je poništena boda igraču 
Kozjeku ali da je prema izjavama sudaca susreta evidentno da su suci učinili propuste u 
prethodnim fazama susreta kada su iz istih razloga propustili u par navrata sankcionirati 
igrače jedne i druge ekipe. Na taj način su se svojim odlukama nepotrebno doveli u 
situaciju da direktno odluče pobjednika susreta što nije u sportskom duhu i protivno je 
svim naputcima s instruktaža i seminara sudaca. Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali svi 
prisutni doneseni su sljededi  

ZAKLJUČCI 
1. Suci susreta Gracin i Trutin nede se stegovno prijaviti ZS HBS ali de Sudačka komisija HBS i 

Povjerenik za delegiranje sudaca I. HBL u okviru svojih ovlasti sankcionirati suce Gracina i 
Trutina. Na taj način de se njima i svim ostalim sucima dati do znanja da se takvi propusti 
sudaca na nivou HBL-a ne smiju događati. 
 

2. Izvršni odbor traži od Sudačke komisije i njenih tijela (Povjerenika za suđenje) da na važnije 
susrete u I. HBL-i  u susretima koji direktno odlučuju o prvaku i doprvaku odnosno o ekipi 
koja de ispasti iz lige delegiraju najkvalitetnije suce po mogudnosti Međunarodne pa makar i 
iz druge Županije. 

 
6.2. D. Peršid je također izvjestio kako je on i radna skupina po nalogu Izvršnog odbora napravio 

prijevod MTP pravila s izmjenama, ali se očekuju značajne izmjene Međunarodnih pravila 
na jesen 2011. godine na sastanku FIB-e u Feltreu, te je uputno pričekati i te izmjene i 
onda svakako u 2012. godini predvidjeti tiskanje novog cjelovitog izdanja Međunarodnog 
tehničkog pravilnika. 

 
6.3. K. Troskot je podnio kratko izvješde sa Svjetskog prvenstva za žene s osvrtom na naše odlične 

rezultate, a lošu organizaciju napornog natjecanja. 
 

6.4. Glavna tajnica je izvjestila da je Stručna tajnica prošla konzultacije za korištenje Fondova 
Europske unije o kojima de svih izvijestiti na Skupštini. 
 

6.5. Predsjednik saveza je izvijestio o postignutom dogovor s odvjetnikom Ilidem koji je preuzeo 
zastupanje Hrvatskog bodarskog saveza pred sudom, a povodom tužbe S. Gulje za 
naknadu štete.  
 

 
Nakon krade rasprave doneseni su sljededi  
ZAKLJUČCI 

1. Zadužuju se Glavna tajnica i Davor Duška da pribave najbolje ponude za osiguranje 
zaposlenika i svih sportaša na natjecanjima i pripremama u nadležnosti HBS-a kako bi se rizik 
poslovanja Saveza sveo na minimum. 

2. Zadužuju se Glavna tajnica i Davor Duška da pronađu ponude Marketinških agencija koje bi 
radile na popularizaciji bodanja, pronalaženju sponzora i ostalih aktivnosti iz područja 
marketinga te izvijeste Izvršni odbor o poduzetim koracima.  
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